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Närvarande: Jessika Smedjegård, Jenny Änggård, Michael Åkman, L-O 

Olsson, Dan Wadell, Conny Helen, Robert Larsson, Camilla Jansson 

1. Mötets öppnande 
2. Fastställande av dagordning 
3. Genomgång av föregående protokoll 

 
4. Ekonomi: 

 
Solceller: Vi har fått solcellsstödet beviljat. Solcellerna är 
beställda och sätts upp under våren. 

 
Vattenförbrukning: Vi har fått tillbaka pengar för vattenräkningar. 
16 000kr för förhöjda avgifter 2018. 

  
Sponsoring: Michael rapporterar om förnyelse av utgående 
sponsoravtal. Det ser riktigt bra ut inför 2019. 
 
En tackannons till alla sponsorer kommer ut i Östrauppland inom 
kort. 

 
5. Information 

 
Aktivitetskalender: Det som är aktuellt nu är att alla 
verksamhetsberättelserna ska in. Endast två lag har lämnat in. 
 
HÖFF: Jessica informerar från valberedningsarbetet samt från 
senaste mötet.  
 
Huvudstyrelsen: Jessica informerar. Valberedningsarbetet är 
igång även här.  
 
SVFF/UFF: Inget att rapportera. 
 
Roslagscup: Anmälan för 2019 är öppen, anmälningar tickar in. 
Film har erbjudit sig att ta på sig arbetet kring arrangemanget och 
vill då ha betalt 10 000kr/förening. Vi beslutar att säga ja från vår 
förening. 
 
Fairpay: Jessica och Michael har haft en träff med ansvariga för 
Fairpay och har fått i uppdrag ta fram fakta samt ta fram en plan 

Fotbollssektion 
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för hur vi vill arbeta vidare med att utveckla vårt arbete kring 
Fairpay. 
 
Damcupen: L-O informerar.  

 
 

6. Fotbollsverksamheten 
 
Utbildning: Dan informerar om Tränarutbildning C som är på 
gång.  
 
Trygg idrott för alla: Jonas Werm kommer och hjälper oss med 
utbildning av våra tränare/ledare. 

 
 

7. Anläggningar 
 

Fotbollsplaner/IP: Robban Larsson vår planansvariga informerar 
om vad vår fotbollsplan behöver för underhåll på lång och kort 
sikt. Diskussion kring behovet av djupluftare med långa knivar. Vi 
beslutar att prioritera inköp av djupluftare istället för 
robotgräsklippare. Vi ger Robban mandat att söka efter en 
djupluftare. 

 
 

8. Övriga frågor 

 
 

 

9. Nästa möte 
 

Nästa möte Torsdag 31 januari kl.18.00 i klubbrummet. 
  


